

Mtg. Held: February 7, 1962

NATO SECRET
C-R(62)7NATO SECRETV. BERLIN CONTINGENCY PLANNING

14. The CHAIRMAN said that SACEUR had agreed to give a briefing at a meeting on 14th February, for which he asked that the attendance might be limited. He suggested that in view of the fact that there was no urgent business on the Council agenda for that day, the briefing should be the sole item on the agenda.

15. The COUNCIL:

agreed to meet with General Norstad for a briefing on Berlin Contingency Planning on Wednesday, 14th February, 1962 at 10.15 a.m. in restricted session (Permanent Representatives plus two advisers).

V. PLANS DE RIPOSTE A BERLIN

14. Le PRESIDENT déclare que le SACEUR a décidé de faire un exposé lors d'une réunion qui se tiendra le 14 février ; il demande que la participation à cette réunion soit limitée. Etant donné que l'ordre du jour du Conseil pour cette réunion ne comporte aucune question urgente, il propose que l'exposé constitue le seul point de cet ordre du jour.

15. Le CONSEIL :

décide de se réunir avec le Général Norstad le vendredi 14 février 1962 à 10h15 en session restreinte (Représentants Permanents, plus deux Conseillers), afin d'entendre un exposé sur les plans de riposte à Berlin.

OTAN/NATO,
Paris, XVIe.

NATO SECRET